
Protokół  Nr 12/2007 
z posiedzenia Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu 

odbytego w dniu 28 listopada 2007r. 
 
Komisja Gospodarki i Bud Ŝetu w składzie:  
Krzysztof Krzywak - Przewodniczący Komisji 
Andrzej Budych – Wiceprzewodniczący Komisji 
Jan Mazur – członek Komisji 
Wioleta Muszyńska – członek Komisji 
Ryszard Dembniak – członek Komisji 
Ryszard Stachowiak – członek Komisji 
 
Aneta Nawracała - Skarbnik 
Jan Mazurek - Burmistrz 
 
Posiedzenie trwało od godz. 13.00 do godz.19.00 
 
Porządek posiedzenia:  
 

1. Analiza projektu bud Ŝetu Gminy Zb ąszynek na 2008 rok 

Skarbnik Aneta Nawracała  omówiła szczegółowo projekt budŜetu na 2008 rok z 
podziałem na dochody i wydatki zaplanowane w 2008 roku.  
Komisja po szczegółowej analizie projektu budŜetu na 2008 rok wniosła swoje 
zapytania i uwagi. 
/Wnioski z Komisji przedstawia załącznik do niniejszego protokołu/. 

W sprawach bie Ŝących Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  skierował pytanie do Burmistrza 
o wyjaśnienie sprawy transportu dzieci ze wsi Kosieczyn -  z informacji p./wyłączenie jawności 
w zakresie danych osobowych; na podstawie art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku o 
dostępie do informacji publicznej, jawność wyłączyła podinspektor Magdalena Tomaszewska/., 
wynika, Ŝe odbywa się to za odpłatnością w kwocie 6zł od osoby. Ponadto pojawił się takŜe 
sygnał, Ŝe kierowca nie jest wraŜliwy na spóźniające się dzieci.  
 
Na tym zako ńczono posiedzenie Komisji. 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki i BudŜetu       
 
Krzysztof Krzywak 
 
Wyciąg z protokołu otrzymują: 
1. Burmistrz 
2. Zastępca Burmistrza 
3. p.o. Sekretarz 
4. Skarbnik 
5. Przewodniczący Rady 
6. Przewodniczący Komisji 

 
 
 
 
 
 



Załącznik do protokołu Nr 12/2007  
z posiedzenia Komisji Gospodarki i BudŜetu  

z dnia 28.11.2007r. 
 

Wnioski Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu 

 po analizie projektu bud Ŝetu gminy Zb ąszynek na 2008 rok:  

- Komisja zwróciła uwagę, Ŝe przy wzroście ceny na 2008 rok dochody z opłaty 
targowej powinny wzrosnąć. 

- Komisja zauwaŜyła, Ŝe zadanie w dziale 600 – Transport i łączność w pkt. 8: 
chodnik i ścieŜka rowerowa w Dąbrówce Wlkp. przy ul. Głównej na wyjeździe 
w kierunku Rogozińca jest bezprzedmiotowa, natomiast zadanie 9 - koszt 
zgodnie z uzgodnieniem z Powiatem co najmniej 90 tys. 

- Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa - wykreślić zadanie ujęte w paragrafie 
6050 w poz. II.3: Budowa remizy w Kosieczynie. 

- Komisja wnioskuje o opracowanie koncepcji sprawnego zarządzania obiektem 
szkoły Podstawowej w Dąbrówce Wlkp. 

- Komisja wnioskuje o dopracowanie zasad finansowania oświaty. Ponadto 
Komisja wnioskuje do Burmistrza o pobudzenie Dyrektorów do aktywności 
pozyskiwania środków zewnętrznych i skoordynowanie tego przez gminę. 
Komisja zwróciła równieŜ uwagę, by promować Dyrektorów i nauczycieli 
poszukujących środków zewnętrznych. 

- W dziale 851 - Ochrona zdrowia - Komisja wnioskuje o dokonanie przesunięć 
środków z paragrafu zwalczania narkomanii (10 tys. zł) na zadanie: 
przeciwdziałanie alkoholizmowi. 

- Komisja wnioskuje, aby Burmistrz zwrócił się do Starosty Świebodzińskiego o 
zmianę przeznaczenia w akcie notarialnym budynku przy ul. Długiej. Ponadto 
Komisja wnioskuje o opracowanie szczegółowej koncepcji ochrony zdrowia w 
gminie. Z uwagi na to, Ŝe problem dotyczy ogółu mieszkańców naszej gminy 
powinien być rozwiązany natychmiast w sposób ekonomiczny i gospodarny. 

- W dziale 852 - Pomoc społeczna - Komisja akceptuje zgłoszone propozycje z 
wnioskiem do Komisji Rewizyjnej o kontrolę w następnym roku zadań 
wynikających ze zwiększenia środków. 

- Komisja wnioskuje o realizację zapisów Strategii dot. uporządkowania 
gospodarki ściekowej.  

- Komisja wnioskuje o zbadanie problemu ujętego w zadaniu oświetlenie ul. 
Podgórnej w Kosieczynie do torów  kolejowych dot. własności ziemi i 
zasadności oświetlenia tej ulicy. Opracować koncepcję w powyŜszym 
zakresie. 

- Komisja wnioskuje o wykreślenie zadania budowy sali przy Szkole 
Podstawowej w Dąbrówce Wlkp. związane jest to z brakiem ostatecznej 
koncepcji zagospodarowania pałacu i szkoły podstawowej w Dąbrówce Wlk. 

- Z uwagi na proponowane zmiany organizacyjne przedstawione wcześniej 
przez Burmistrza, Komisja wnioskuje o przedstawienie szczegółowych 
rozwiązań organizacyjnych i finansowych w tym zakresie. 

- Komisja wnioskuje o opracowanie szczegółowych zasad finansowania 
organizacji i stowarzyszeń. 

 
Przewodniczący Komisji Gospodarki i BudŜetu       
 
Krzysztof Krzywak 



 


